
Protokół nr 72/2014

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 28 października 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2014.
2. Wniosek w sprawie budowy nawierzchni ulicy, na Al. Jana Pawła II.
3. Wniosek Pani Kostrzewskiej w sprawie zmiany mpzp Żabikowo – Centrum Północ.
4. Wniosek mieszkańców ul. Żabikowskiej, Buczka, Targowej
5. Przyjęcie protokołu nr 69
6. Przyjęcie protokołu nr 71
7. Wolne głosy i wnioski

Ad. 1

Skarbnik Miasta, zreferował zmiany w budżecie w zakresie prac komunalnych. Dotyczyły one w 

szczególności zmniejszenia wydatków w rozdziale 600. 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2014. 

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  9 radnych. 

Za                                          –   7 radnych

przeciw         –   0 radnych

wstrzymało się od głosu         –  2  radnych

Komisja wydała pozytywną opinie.

Ad. 2

Radni zapoznali się z wnioskiem (zał. Nr 2). Wniosek trafił również bezpośrednio do burmistrza 

Tomaszyka. Burmistrz odczytał radnym swoje stanowisko w tej sprawie (odpowiedź pisemna nie była 

gotowa na dzień 28 października, dlatego w formie załącznika Nr. 3, będzie dołączona do protokołu w 

dniu 30.10. br.)

W tym punkcie, radny Samulczyk, zapytał Skarbnika Miasta, gdzie w budżecie są zarezerwowane 

środki na budowę nawierzchni ul. Wschodniej. Skarbnik odpowiedział, że zakładając przybliżony budżet

ubiegłoroczny na inwestycje komunalne w roku 2015, oraz dofinansowanie, które uzyskało miasto, z tak

zwanej „schetynówki”, można być spokojnym o środki na realizacje tej inwestycji.



Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie potrzymanie stanowiska Burmistrza w sprawie 

wniosku dot. utwardzenia Al. Jana Pawła II.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  9 radnych. 

Za                                          –   8 radnych

przeciw         –   0 radnych

wstrzymało się od głosu         –  1  radnych

Komisja wydała pozytywną opinie.

Ad. 3

Wnioskodawczyni prosi o umożliwienie zabudowy mieszkaniowej, bliżej niż 14 metrów od frontu działki 

(zał. Nr 4)

Komisja komunalna, rekomenduje ten wniosek do rozpatrzenia przy najbliższej zmianie planu 

miejscowego.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko komisji.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  9 radnych. 

Za                                          –   9 radnych

przeciw         –   0 radnych

wstrzymało się od głosu         –  0  radnych

Komisja wydała pozytywną opinie.

Ad. 4

Mieszkańcy protestują przeciwko kolejnej zmianie ruch drogowego na skrzyżowaniu przy ul. Targowej.

(zał. nr. 5). Burmistrz Tomaszyk tłumaczył komisji, ze proponowana zmiana, która została podana do 

publicznej informacji, była skutkiem wizji lokalnej w obecności Policji oraz Straży Miejskiej, Wizja ta, 

miała na celu ograniczenie kolizji drogowych, które miały tam miejsce. Proponowane rozwiązanie, miało

na celu poprawę ruchu drogowego. Niemniej, burmistrz po zapoznaniu się z wnioskiem mieszkańców, 

skierował projekt nowego rozwiązania drogowego, do ponownej analizy. Urząd oczekuje odpowiedzi.  

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko burmistrza.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  9 radnych. 

Za                                          –   9 radnych

przeciw         –   0 radnych



wstrzymało się od głosu         –  0  radnych

Komisja wydała przyjęła stanowisko burmistrza.

Ad. 5

W tym punkcie radna Nyćkowiak – Filusz, złożyła uwagę, że nie wnioskowała o otwarcie przejazdu ulicą

Świerczewską.

Z tą uwagą Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr. 69.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  9 radnych. 

Za                                          –   6 radnych

przeciw         –   1 radnych

wstrzymało się od głosu         –  2  radnych

Komisja przyjęła protokół.

Ad. 6

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr. 71.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział  9 radnych. 

Za                                          –   9 radnych

przeciw         –   0 radnych

wstrzymało się od głosu         –  0  radnych

Komisja przyjęła protokół.

Ad. 7

Radna Nyćkowik – Filusz, zapytała o stan wykonania chodników przewidzianych, jako inwestycję w roku

2014. Burmistrz Tomaszyk odpowiedział, że są pewne problemy z wykonawcą. Między innymi 

polegające na tym, że nie przekazuje Urzędowi inwentaryzacji powykonawczej, co skutkuje brakiem 

możliwości odbioru oraz ewentualnych roszczeń do usunięcia usterek.

Radny Samulczyk złożył wniosek, o wykonanie studni chłonnej w celu odwodnienia ul. Długiej.

Przewodniczący Sekretarz




